
Minnesanteckningar

Styrelsemöte Västra Park föräldraförening 2015-11-05

Plats: Västra skolan

Närvarande: ordf Elin Gunnarsmo, Henrik Svensson, Anette Christensson, Niklas Modh, Malin 
Karlsson, Pia Ohlin, Nina Gleisner, Carolin Friberg, Madelene Wristel, Sandra Warmark, Nathalie 
Thorstensson, rektor Birgitta Ahlberg, Niklas Åkesson, Sara Emanuelsson, Nina Hedström, Ingela 
Stigson, Christina Bergman, Marielle Stenson

1. Mötesdeltagarna presenterade sig. 

2. Val av sekreterare samt två justerare. Henrik Svensson sekreterare, Christina
Bergman och Niklas Åkesson blev justerare.

3. Elin läste upp brev från kommunen som presenterats för förskolans föräldrar på enhetsrådet. På 
grund av platsbrist ska två årskurser flytta från Västra till Torsgårdsskolan för att gå där läsåret 
2016/2017. Under detta år ska man samtidigt bygga om Torsgårdsskolan till en permanent 
treparallellig F-3-skola som ska stå klar inför läsåret 2017/18.

4. Med anledning av punkten 3 godkändes att den utskickade mötesagendan kunde ändras. 

5. Bakgrunden till dagens lokalsituation diskuterades flitigt. Här redovisas flertalet centrala punkter, 
utan att för den skulle kunna redovisa alla inlägg och tankar:

Efter omorganisationen är det trångt. Det är många fritidsbarn på ett ställe. En modul på Västra har 
satts upp men det är trångt ändå. 

Barnantal blir ofta högre i verkligheten än vad det planeras för. Årskullar med över 50 elever 
behöver treparallelligt. 

En grupp har tillsats. Tankarna nu är att i framtiden ska Torssgårdsskolan bli en f-3 skola och 
Västra ska bli en förskola. Detta ska ske i två steg. Två årskurser ska flytta från Västra till 
Torsgårdsskolan för att gå där läsåret 2016/2017. Under detta år ska man samtidigt bygga om 
Torsgårdsskolan till en permanent treparallellig F-3-skola som ska stå klar inför läsåret 2017/18. 
Beslutet om detta har kommunicerats via förskolans enhetsråd.  

Frågetecken kring Torsgårdsskolan: ombyggnaden av köket? matsal? dåliga avlopp dåliga? , inte 
tillräckligt stort. 

Årets tvåor flyttas troligen till Parkskolan till åk 3 - eller?

6. Information från personalen kring verksamheten. 

Förskoleklass: arbetar med värderingsfrågor och att få ihop grupperna. Jobbar med meningar och 
ord. I matematik löser man suduko! Hösten har behandlats. Man har varit i skogen.

Åk 1: läsinlärning, en bokstav i veckan, ABC-klubben är nytt material som man är nöjda med. Det , 
finns övningar på nätet. Favoritmatematik är också nytt som man är nöjda med. Man har varit i i 
Ryda två gånger. Eleverna har även besökt närskogen. Tema hösten har avhandlats.  Inom SO har 
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man pratat om Vara, besökt lagerhuset, gått runt i samhället och tittat på kartor över Vara. Man har 
jobbat med värdegrundsfrågor.

Åk 2 har haft tema kroppen. Nu studerar man luft och temp. I matematiken tränas uppställningar. I 
svenska fortsätter arbetet med att  träna på punkt m.m. De tränar också på luciafriandet.

Fritids, vallmon: spel, samarbete, pärlplattor, minecraftfigurer.
Linet: spelvärldar, trygghet, aktivitetsgrupper - röda stugan och gympahallen!

Ämnesprovet analyseras: i matematiken har man dippat på vissa områden, Lärare har gått 
mattlyftet. Man fokuserar extra på de områden som dippat. I matematiken var det förra året särskilt 
geometri och problemlösningar. I svenska var det att läsa mellan raderna. Detta jobbar man med 
extra nu.

Parkskolan firat 100 år!  Olika områden i olika årskurser. Festligt avslut med tårta.
Ulf Jonasson, naturfotograf på SVT har varit på besök: vargar, vita älgar och fossiler.

Schackklubbar är igång. Alla är med och det är tydliga regler, även uppförande regler som att man 
hälsar på motspelare osv. 

Dans: åk 3 och 6 står på tur hos Varabuggarna. 
Tekniklego  används nu. Man får olika uppdrag att lösa. 
Datorer är utdelade. Office 365, One drive och delade mappar används. j
England: alla jobbar med tex klassbrev, åk 4 och 5 har brevvänner. Åk 5 är uppkopplade ibland 
med vänner från England. 

Det är 334 elever totalt i enheten. Det talas 14 olika språk. Det var bra resultat på trivselenkäten 
från v 42. 

Fritids på Park. På lovet träffade man Önum och Västras åk 2. Massage och film var exempel på 
andra aktiviteter. 

Skolinspektionen har genomfört föräldraenkäter och elevundersökningar. Inga resultat har kommit 
tillbaka ännu. Skolinspektionen kommer under våren 2016.

Julavslutningen: på torsdagen 17 dec, fredag är man ledig, Samling 16.45. Ljus och fackeltåg, man 
går till badhusparken där det bjuds på sång.

7. Mellan kl. 18.45 - 19.15 hade vi ett videomöte (Skype) med tf bildningschef Hannes Berggren 
som redogjorde för tankarna kring de två stegen (se punkten 3 ovan). Det fanns möjlighet att ställa 
frågor. Man vill nyttja de lokaler som finns innan Torsgårdsskolan blir färdig. Det anses vara 
kostnadseffektivt och en realistisk väg framåt. Det är tidspress, platsbristen är påträngande. 

Efter videomötet följde diskussion bland mötesdeltagarna. En av frågorna som väcktes: vad 
händer nu? 

8. Trafiken.
Diskussion kring trafiksituationen. Bygge av cykelvägar är igång. Diskussion kring farliga 
korsningar. 

9. Föreläsning
Det bestämdes att frågan om föreläsning (föreningen stöttar ett arrangemang med en öppen 
föreläsning i angeläget ämne) får skjutas på framtiden. T
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11. Kassarapport: det ser bra ut!

12. Nästa möte blir 1 feb måndag kl. 18.00, på Parkskolan, Mediateket 

Vid pennan (tangentbordet): Henrik Svensson

Justeras:

Christina Bergman

Niklas Åkesson
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